

M1NT[®]

SHANGHAI

NEWS

FOR IMMEDIATE RELEASE

Shanghai International Film Festival kicks off with an after party at M1NT

The Shanghai International Film Festival has kicked off for the 13th

times in its history and is each year growing in importance in the

international film industry and is getting each year more press attention worldwide and audience in Shanghai. The event started off on Saturday June 12 and M1NT Shanghai was proud to be the stage of the opening party. Many international celebrities including Adrian Brody, Claire Danes, Hugh Dancy, Luc Besson, Yue-Sai Kan, and Yang Gong Ru, Wu Pei Ci as well as many others were present, dining in the much acclaimed and very popular M1NT restaurant before joining the party which was held in both the Club and the exclusive rooftop terrace overlooking the Bund on a beautiful Shanghai evening. The Shanghai International Film Festival will continue, the week will be ending with a closing ceremony and an after party at M1NT on June 20. For more information or reservations, please contact M1NT event director Selina M. Verschueren at selina@M1NTglobal.com

上海国际电影节开幕酒会在M1NT揭开序幕

上海国际电影节拉开其历史上第十三次帷幕，并在国际电影业成为每年越来越重要的活动，得到越来越多的全球媒体及上海大众的关注。这次活动开始于6月12日星期六，M1NT上海很自豪地成为其开幕式酒会的舞台。许多国际明星如：阿德里安·布劳迪，克莱尔·丹尼斯，休·丹西，吕克·贝松，靳羽西，杨恭如，吴佩慈

等知名人士出席了上海国际电影节在M1NT上海的开幕酒会,他们在备受瞩目的M1NT餐厅用餐后即加入了
在俱乐部和专属屋顶露台举行的开幕酒会,享受着俯瞰美丽上海外滩的夜晚。上海国际电影节将持续于本
周6月20在M1NT上海举办其闭幕式酒会,为上海国际电影节画上完美的句号。欲了解更多信息, 请邮件联
系M1NT活动部总监孟娜, selina@M1NTglobal.com



Shanghai International Film Festival closing ceremony after party at M1NT

June 20, The Shanghai International Film Festival Closing Ceremony After Party again be held at M1NT. Claire Danes, Hugh Dancy, Luc Besson, Yue-Sai Kan, Yang Gong Ru and Wu Pei Cias well as many others were present the party which was held in both the Club and the exclusive rooftop terrace overlooking the Bund on a beautiful Shanghai evening.

Adrian Brody, Claire Danes, Hugh Dancy, Wu Pei Ci have been to M1NT for 3 times during the whole period of Shanghai International Film Festival. They said "We love the food at M1NT and atmosphere; we would like to come to M1NT again at our next visit to Shanghai."

M1NT has enjoyed delivering the prestigious Shanghai International Film Festival events for two years in collaboration with PernodRicard.

For more information please contact M1NT event director Selina M. Verschueren at selina@M1NTglobal.com

上海国际电影节闭幕酒会在M1NT举行

6月20日，上海国际电影节闭幕式酒会继续在M1NT举行。克莱尔·丹尼斯，休·丹西，吕克·贝松，靳羽西，杨恭如和吴佩慈等知名人士出席了在M1NT上海的俱乐部和专属屋顶露台举行的闭幕式酒会，享受着俯瞰美丽上海外滩的夜晚

阿德里安·布劳迪，克莱尔·丹尼斯，休·丹西，吴佩慈在电影节期间亲临M1NT3次。他们说：“我们非常喜欢M1NT的美食，环境和气氛，希望在下次上海行时再来M1NT享受这里的美食与美酒。”

M1NT与保乐力加合作，很荣幸的举办了两年著名上海国际电影节开幕和闭幕酒会。欲了解更多信息，请邮件联系M1NT活动部总监孟娜，selina@M1NTglobal.com

Location: M1NT Shanghai Level 24 318 Fuzhou Road

Dress code: Casual Smart



#

About M1NT Shanghai

M1NT Club and Cocktail Lounge is Shanghai's premium entertainment venue located on the 24th floor it has 360 degree views of the Pudong skyline as well as the Bund and People Square. M1NT consists of a Fusion Grill restaurant, a Cocktail Lounge, a Night Club and a Roof Top Terrace. Having received all of the major industry awards including, Best Restaurant, Best Cocktails, Best Club and Best Design in 2010 M1NT has set the benchmark in the world's most populated and fastest growing city. Regularly hosting international DJ's and major international luxury brand events including Ferrari, Jimmy Choo, Lamborghini, Diesel, Porsche and Shanghai Film Festival, there is always something going on, weekends and Wednesdays Models Night and Thursdays ICON! event are a huge hit with all the A-list, local and expat crowd. Should you have any inquires contact us at marketing@m1ntglobal.com